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PROTOKÓŁ 

ZGROMADZENIA ZWIĄZKU GMIN DOLNEJ ODRY 

z  dnia 17 czerwca 2021 r.  

 

 Dnia 17 czerwca 2021 roku w godz. 08:00 – 09:15 odbyło się posiedzenie 

Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z siedzibą w Chojnie za pomocą platformy 

elektronicznej. 

W Zgromadzeniu uczestniczyli Wójtowie, Burmistrzowie i Pracownicy Biura 

Związku Gmin Dolnej Odry z siedzibą w Chojnie. 

Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry pani Danuta Maria Ankutowicz 

otworzyła i poprowadziła obrady Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry.  

Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry stwierdziła obecność 8  

z 10 przedstawicieli Gmin członków Związku.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Wymóg quorum został spełniony. 

Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry przywitała wszystkich  

i przedstawiła proponowany porządek obrad stanowiący załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

1. Otwarcie obrad, przywitanie uczestników. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z obrad Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia  

11 maja 2021  roku.  

4. Uchwała NR LXXXVIII.221.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie wydania opinii  

o sprawozdaniu z wykonania planu finansowego Związku Gmin Dolnej Odry za 2020 rok 

wraz z informacją o stanie mienia. 

5. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego Związku Gmin Dolnej Odry  

za 2020 rok. 

6. Uchwała Nr CXII.264.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Związku Gmin Dolnej Odry w sprawie udzielenia Zarządowi Związku Gmin 

Dolnej Odry absolutorium z tytułu wykonania budżetu Związku Gmin Dolnej Odry  

z siedzibą w Chojnie za rok 2020. 

7. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia Zarządowi Związku Gmin 

Dolnej Odry z siedzibą w Chojnie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

8. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie uchylenia uchwały Nr 5/2019 

Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 24 czerwca 2019 r. w sprawie podziału 

obszaru Związku Gmin Dolnej Odry na sektory. 
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9. Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie wprowadzenia zmian Statutu Związku 

Gmin Dolnej Odry. 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Ad 2.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: odczytała proponowany porządek obrad Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry.  

Kto z członków Zgromadzenia jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad? 

W jawnym głosowaniu 8 głosami „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymał się” jednogłośnie 

zatwierdzono porządek obrad. 

 

Ad 3.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 3 – Zatwierdzenie protokołu z obrad Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry z dnia 11 maja 2021  roku. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry – Czy są uwagi do protokołu? 

Uwag Brak! 

W jawnym głosowaniu 8 głosami  „za”,  0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymał się”, zatwierdzono 

protokół z obrad Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 11 maja 2021  roku. 

(Protokół stanowi załączniki nr 3). 

W tym momencie do obrad Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry dołączył Pan Józef 

Piątek – Burmistrz gminy Moryń.  

Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry stwierdziła obecność 9 z 10 

przedstawicieli Gmin członków Związku.  

Wymóg quorum został spełniony. 

 

Ad. 4. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 4 – Uchwała NR LXXXVIII.221.2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie wydania 

opinii o sprawozdaniu z wykonania planu finansowego Związku Gmin Dolnej Odry za 2020 

rok wraz z informacją o stanie mienia.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: poprosiła o zabranie głosu Panią Agnieszkę Sobczyńską – Głównego księgowego. 

Agnieszka Sobczyńska – Główny Księgowy Związku odczytała Uchwałę nr 

LXXXVIII.221.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 

dnia 26 kwietnia 2021 roku w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania planu 

finansowego Związku Gmin Dolnej Odry za 2020 rok z informacją o stanie mienia (uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
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Ad. 5. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 5 – Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 

Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego Związku 

Gmin Dolnej Odry za 2020 rok. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: poprosiła o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego Związku Gmin Dolnej Odry za rok 2020 panią Agnieszkę Sobczyńską – 

Głównego Księgowego Związku. 

Agnieszka Sobczyńska – Główny Księgowy Związku przedstawiła sprawozdanie z 

wykonywania budżetu oraz sprawozdania finansowego Związku Gmin Dolnej Odry za rok 

2020.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry – Czy są pytania lub uwagi do przedstawionych sprawozdań? Może Pan 

Przewodniczący chciał by zabrać głos? 

Głos zabrał Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej 

Odry – Sytuacja finansowa Związku jest jasna i czytelna. Poprzedni rok był trudnym rokiem 

jeżeli chodzi o finanse, ale dotrwaliśmy do jego końca. Teraz najważniejszym jest to, że nie 

mamy zaległych zobowiązań, a zmiana stawki opłaty za gospodarowanie odpadami pozwala 

nam na utrzymanie bezpiecznego stanu finansowego.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry – Wobec braku pytań przejdźmy do głosowania.   

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: Przytoczyła tekst projektu uchwały Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego 

Związku Gmin Dolnej Odry za 2020 rok. 

W jawnym głosowaniu 9 głosami  „za”,  0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymał się”, zatwierdzono 

uchwałę z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu oraz sprawozdania finansowego Związku Gmin Dolnej Odry za 2020 rok. 

(Uchwała wraz z głosowaniem stanowi załączniki nr 5 do niniejszego protokołu). 

Ad. 6. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 6 – Uchwała Nr CXII.264.2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 31 maja 2021 r. w sprawie wydania opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Związku Gmin Dolnej Odry w sprawie udzielenia Zarządowi 

Związku Gmin Dolnej Odry absolutorium z tytułu wykonania budżetu Związku Gmin Dolnej 

Odry z siedzibą w Chojnie za rok 2020. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: poprosiła panią Agnieszkę Sobczyńską – Głównego księgowego o przedstawienie 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Związku Gmin Dolnej Odry w sprawie absolutorium. 



4 
 

Agnieszka Sobczyńska – Główny księgowy przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Związku Gmin 

Dolnej Odry w sprawie absolutorium. (Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu). 

Ad. 7. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 7 – Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 

Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia 

Zarządowi Związku Gmin Dolnej Odry z siedzibą w Chojnie absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 rok. 

Głos zabrał Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej 

Odry – Udało się nam osiągnąć pewne cele. Podejmowaliśmy trudne decyzje, mam tu na 

myśli składkę, gdy dochody były zagrożone. Udało się nam jednak osiągnąć pewien stabilny 

wynik finansowy, a to dzięki determinacji i oszczędnościach na nadwyżkach z poprzednich 

lat. Chciał bym prosić Zgromadzenie Związku o udzielenie absolutorium dla Zarządu.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry – Czy są pytania lub uwagi? 

Wobec braku pytań i uwag przechodzimy do głosowania. 

W jawnym głosowaniu 9 głosami  „za”,  0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymał się”, zatwierdzono 

uchwałę z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie udzielenia Zarządowi Związku Gmin Dolnej 

Odry z siedzibą w Chojnie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

(Uchwała wraz z głosowaniem stanowi załączniki nr 7 do niniejszego protokołu). 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry – Szanowni Burmistrzowie i Wójtowie z tego miejsca chciałabym wam podziękować  

w imieniu nas wszystkich, za ciężką pracę jaka została wykonana w tym trudnym roku. 

Zaangażowanie członków Zarządu Związku oraz wyróżniająca postawa Wójta Dolic 

pozwoliły na przetrwanie tego trudnego okresu, za co w imieniu wszystkich serdecznie 

dziękuję, a w przypadku kiedy będziecie potrzebować pomocy, na pewno ją od nas 

otrzymacie. 

Ad. 8.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 8 – Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 

Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie uchylenia 

uchwały Nr 5/2019 Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 24 czerwca 2019 r.  

w sprawie podziału obszaru Związku Gmin Dolnej Odry na sektory. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: oddała głos dla Pana Grzegorza Brochockiego  – Przewodniczącego Zarządu 

Związku Gmin Dolnej Odry 

Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej Odry – Po wielu 

analizach w gronie Zarządu oraz z prawnikami, doszliśmy do wniosku, że podział terenu 

Związku na obszary nie przyniósł spodziewanego efektu, natomiast zniesienie podziału na 

rejony pozwoli na rozpisanie przetargu na wszystkie gminy członkowskie Związku. 
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Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry – Czy są jakieś uwagi lub pytania do uchwały? 

Uwag Brak! 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: przedstawiła treść uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 5/2019 Zgromadzenia 

Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 24 czerwca 2019 r. w sprawie podziału obszaru Związku 

Gmin Dolnej Odry na sektory. 

W jawnym głosowaniu 9 głosami  „za”,  0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymał się”, zatwierdzono 

uchwałę z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie uchylenia uchwały Nr 5/2019 Zgromadzenia 

Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 24 czerwca 2019 r. w sprawie podziału obszaru Związku 

Gmin Dolnej Odry na sektory. 

(Uchwała wraz z głosowaniem stanowi załączniki nr 8 do niniejszego protokołu). 

Ad. 9.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry przeszła do punktu 9 – Dyskusja i głosowanie nad projektem uchwały nr …./2021 

Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej Odry z dnia 17 czerwca 2021 r. w sprawie 

wprowadzenia zmian Statutu Związku Gmin Dolnej Odry. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: Oddała głos dla Pana Grzegorza Brochockiego  – Przewodniczącego Zarządu 

Związku Gmin Dolnej Odry 

Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej Odry – Mając na 

uwadze to, iż wykonując swoje obowiązki nie możemy przebywać tak często w Biurze 

Związku, wymagane jest aby do podpisywania decyzji administracyjnych udzielić 

upoważnienia wyznaczonym pracownikom biura, aby można było tego dokonać zgodnie  

z obowiązującymi przepisami, wymagana jest zmiana zapisu w statucie Związku dotycząca 

upoważnień pracowników. Uchwała ta ma na celu usprawnienie działania Związku. Mam 

nadzieję, że w razie wątpliwości wyrażanych przez rady gmin, wójtowie i burmistrzowie będą 

potrafili przedstawić celowość tej uchwały. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: przedstawiła treść uchwały w sprawie wprowadzenia zmian Statutu Związku Gmin 

Dolnej Odry.  

W jawnym głosowaniu 9 głosami  „za”,  0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymał się”, zatwierdzono 

uchwałę z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie wprowadzenia zmian Statutu Związku Gmin 

Dolnej Odry. 

(Uchwała wraz z głosowaniem stanowi załączniki nr 9 do niniejszego protokołu). 

Ad. 10. 

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry: przeszła do punktu 10 – Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Głos zabrał Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej 

Odry – Jak wiecie został ogłoszony konkurs na Dyrektora Biura Związku Gmin Dolnej Odry, 

ze względu na to, że pierwsze ogłoszenie zawierało błąd, przedłużyłem termin składania 

dokumentów, tak aby każdy z kandydatów miał taki sam czas na aplikowanie.  
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Kolejnym punktem o którym chciał bym wspomnieć jest Spółka Gmin Dolnej Odry,  

a dokładnie jej rozwój. Na chwilę obecną Spółka osiąga bardzo dobre wyniki, co nakreśla 

nam jej rozwój w przyszłości.  

Po dokonaniu analiz finansowych i na ich podstawie opracujemy modyfikacje systemu opłat 

za gospodarowanie odpadami, jednak do tego musimy podejść z odpowiednim dystansem. 

Otrzymujemy również informacje o ograniczeniu kwoty  metody naliczania stawki za odpady 

oraz pojawieniu się pomysłu na dopłacanie przez samorządy do opłaty za zagospodarowanie 

odpadami. W przyszłości pojawi się również wymóg posiadania pojazdów elektrycznych, 

które Spółka będzie musiała zakupić oraz posiadać 30% zabezpieczenia taboru. 

Uważam, że Ministerstwo powinno się pochylić nad przyczynami drożejących śmieci, a nie 

wyszukiwać środków w samorządach. Wciąż nie mamy zapisów w ustawie dotyczących 

odpowiedzialności producenta za opakowania produktów, a jak wiemy zwiększająca się ilość 

odpadów opakowaniowych wpływa znacząco na wysokość stawki.  

Plastik jednorodny tj. nakrętki lub PET jest towarem handlowym, pod warunkiem, że jest on 

czysty, natomiast opakowania brudne, nienadające się do recyklingu musza ulec spaleniu  

w spalarniach co generuje koszty, a ich wzrastająca ilość przyczynia się do wzrostu opłat. 

Czy ktoś ma może jakieś pytania? 

Jan Adamski - Przewodniczący Rady Gminy- Czy Związek Gmin Dolnej Odry liczy nadal 

10 gmin, czy coś się zmieniło? 

Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej Odry – Na dzień 

dzisiejszy Związek liczy 10 gmin. Natomiast od 1 stycznia 2022r. gmina Boleszkowice 

zgodnie z podjętą uchwałą rady gminy występuje ze Związku. Rada gminy Boleszkowice 

podjęła uchwałę o wystąpieniu ze Związku, oraz m.in. uchwałę o wysokości stawki opłaty za 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi. Podjęcie decyzji o wyjściu ze Związku i 

pozostaniu przy metodzie obliczania stawki za gospodarowanie odpadami od wody oraz 

obniżeniu stawki do 10,90 zł, nie posiadając podstaw do jej ustalenia w postaci przynajmniej 

rozpisanego przetargu na zagospodarowanie i odbiór odpadów, może zostać bardzo szybko 

zweryfikowane w postaci kosztów jakie poniesie gmina. Pan Bartłomiej Królikowski zawsze 

powtarza, że to nie gmina czy Związek ustala wysokość stawki za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych, tylko stawki ustalone zostają w drodze przetargu. Biorąc pod uwagę 

naszą Spółkę, która została utworzona przez Związek i to, jak radzi sobie na rynku obsługując 

pewną część gmin przynależących do Związku, to w jaki sposób ma poradzić sobie 

pojedyncza gmina z problem odbioru, zagospodarowania i innymi prawnym aspektami? 

Pamiętajcie Państwo, że ponad połowa kosztów to koszty odbioru. W przyszłości będziemy 

musieli podjąć decyzje dotyczące rozwoju Spółki. 

Jan Adamski - Przewodniczący Rady Gminy - Panie Przewodniczący, jako komisja 

rewizyjna, spotkaliśmy się z Panią Prezes Spółki oraz kierownikiem bazy. Członkowie 

komisji zgodnie uważają, iż należałoby się przyjrzeć dokładniej działalności Spółki.  

Grzegorz Brochocki  – Przewodniczący Zarządu Związku Gmin Dolnej Odry – 

Przychylam się do tego, aby przyglądać się działalności Spółki, natomiast jest nowa Pani 

Prezes, która również przygląda się na nowo działalności Spółki i wyszukiwaniu środków, 

które będzie można zaoszczędzić. Spółka będąc własnością Związku nie jest nastawiona na 

maksymalizację zysków. Jeżeli Spółka osiągnie znaczne zyski, możemy je wypłacić jako 

dywidendę, jak już w przeszłości bywało. W ubiegłym roku mieliśmy nadwyżkę finansową. 
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Pojawił się wtedy pomysł dofinansowania Spółki, gdyż aby Spółka była konkurencyjna na 

rynku musiałaby posiadać lepsze zaplecze techniczne. Poprzednio Spółka dzierżawiła auta, za 

które ponosiła bardzo duże koszty. Na chwilę obecną Spółka leasinguje auta, a ich koszt jest 

znacznie niższy. Jak wiemy leasing kończy się wykupieniem aut, które przyczynią się do 

wzrostu majątku Spółki. Moim zdaniem, na chwilę obecną gdybyśmy wypłacili dywidendę, 

Spółka mogłaby nie posiadać wystarczających środków na wykup leasingowanych aut.  

Wracając jeszcze do Gminy Boleszkowice, która na chwilę obecną opuszcza Związek,  

a decyzja o wyjściu, po zakończeniu wyborów zostałaby zmieniona, to Zgromadzenie 

Związku będzie musiało wyrazić zgodę na pozostanie gminy Boleszkowice w Związku Gmin 

Dolnej Odry. Może to być trudne, gdyż przetarg jest rozpisywany na 9 gmin pozostających w 

Związku.  

Danuta Maria Ankutowicz – Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry- oddała głos dla Bartłomieja Królikowskiego – Burmistrza Gminy Lipiany. 

Bartłomiej Królikowski – Burmistrza Gminy Lipiany – Odbyłem spotkanie z Panem 

Tomaszem Chróstnym Prezesem Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów i korzystając 

z okazji zapytałem o tematykę gospodarowania odpadami komunalnymi. Zwróciłem uwagę 

na nasz pomysł i postulatów dot. regulacji cen na składowiskach odpadów. Uważam, że 

należy ten wątek poruszać, zwłaszcza, że jest bardzo niewielka konkurencja na 

składowiskach. Wiemy, że one są, natomiast odległości między nimi wskazują na to, że są to 

ograniczone możliwości konkurencyjne. Wobec tego jeżeli chodzi o samą kwestię UOKiK-u 

podniosłem potrzebę zabiegania przez Pana Prezesa UOKiK o to, żeby przynajmniej w tym 

zakresie podjęte zostały działania ustawowe. Uważam to za niezbędne, inaczej w kolejnych 

postępowaniach możemy spodziewać się kolejnych podwyżek, jeżeli chodzi o tę część 

naszego przetargu. Należy tą kwestię poruszać na wielu forach i zostało to przyjęte jako 

kolejny pogląd gminy. 

Przewodnicząca Zgromadzenia pani Danuta Maria Ankutowicz – zakończyła dyskusję  

i podziękowała wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Zgromadzenia Związku Gmin Dolnej 

Odry Pani Danuta Maria Ankutowicz zamknęła posiedzenie Zgromadzenia Związku Gmin 

Dolnej Odry w Chojnie.  
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